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Het fietspad langs de Burgemeester Keijzerlaan kent ter hoogte van het benzinestation een zeer 
onoverzichtelijke hoek door de dode hoek vanwege de shop bij het station. Omdat er daar druk 
fietsverkeer in twee richtingen plaatsvindt, ontstaan regelmatig op die plek gevaarlijke situaties. 
Recent is er een aanpassing aan het tankstation gedaan, waarbij de shop haar functie verloren heeft, 
dit biedt daarom de mogelijkheid om deze gevaarlijke situatie wellicht daar aan te kunnen passen. 
Is het college bereid daarnaar kijken?

In de raad van Molenlanden is de afgelopen tijd uitgebreid gesproken over locaties voor windmolens.
Een van de locaties, die kansrijk lijkt te zijn voor een mogelijke plaatsing, ligt op de grens van Oud-
Alblas met Papendrecht. Dit kan dus mogelijk ook gevolgen hebben voor onze burgers in het noorden
van onze gemeente. 
Wordt de gemeente Papendrecht ook actief betrokken in deze verkenning van deze locatie voor de 
mogelijke plaatsing van windmolens?


